



Evgenii Teterin

Russland/Russia/Россия

Geboren 1979 in Gukovo, Region Rostow, in einer Arbeiterfamilie. Er absolvierte die Kunstschule der Stadt Gukovo und begann danach ein Studium an der M.B. Grekova Kunsthochschule Rostow in der Bildhauerei und schloss mit Auszeichnung ab. Er setzte seine Studien an der Staatlichen Moskauer Kunsthochschule VI Surikow in der Werkstatt von A.I. Rukovishnikova fort. Derzeit arbeitet er an der Moskauer Kunsthochschule und ist Mitglied des Moskauer Künstlerverbands.

Евгений Тетерин

Born 1979 in Gukovo, Rostov region, in a working class family. He graduated from Art School of the city Gukovo. Then he entered the M.B. Grekova Rostov Art College and studied at the sculpture department, where he graduated with honours. He continued his studies at the Moscow State Art Institute VI Surikov in the workshop of A.I. Rukovishnikova. Currently he works at the Moscow State Art Institute and is a member of the Moscow Union of Artists.



Petroleum, 2012, Polymer, 140x170x150 cm

Petroleum, 2012, polymer, 140x170x150 cm